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Zápis z jednání kolegia děkana FŽP ze dne 14. 1. 2025 
 
Přítomni: doc. Kuráň, Mgr. Černý, prof. Hejcman, Dr. Holcová, prof. Janoš, doc. Krystyník, Mgr. Novák, doc. Orava, 

Dr. Popelka, doc. Trögl 
 
 
Informace a kontrola plnění úkolů z předešlých jednání KolR 
1. Zákon č. 111/1998 Sb., o vysokých školách 
Doc. Koutský informoval, že novela zákona o vysokých školách byla předložena ke schválení Senátu ČR jako 
senátní tisk č. 26. Nesystémově do ní byla začleněna nová podpora studujících rodičů pečujících o děti 
(tzv. „hlídačkovné“). Doposud také nebyl vyjasněn harmonogram kroků a procesů spojených s plánovaným 
ukončením činnosti NAÚ a zahájením činnosti nové akreditační autority. 
 
2. Rovné příležitosti na UJEP 
Doc. Mgr. Tesařová, ombudsmanka UJEP, seznámila členy a členky kolegia rektora s činností „Pracovní skupiny 
pro rovné příležitosti na UJEP“ v roce 2024. Členům kolegia rektora zašle přehled potenciálních benefitů v oblasti 
rovných příležitostí, wellbeingu apod. na UJEP za účelem zjištění, jak by tyto benefity byly na fakultách 
realizovatelné. Zároveň je požádala o kontakty na členy Etických komisí na fakultách. 
Následně Mgr. Tesařová představila návrh Dne pro sociální bezpečí v regionu pro realizaci na UJEP v den konání 
Studentského Majáles. Doc. Koutský souhlasil s přípravou této akce na UJEP.  
Mgr. Tesařová seznámila přítomné se statistikou podnětů v rámci její agendy. V prezentaci „Slaďování na UJEP“ 
představila opakující se a nejzávažnější témata těchto podnětů a doporučení, jak je řešit a jak jim předcházet. 
Děkance a děkanům předá obecné informace o problematických oblastech, které se na fakultách nejvíce vyskytují. 

 
3.  Různé 
Doc. Koutský  
- Seznámil děkany se směrnicí rektora č. 1/2025 Spisový řád. Uvedený dokument je k dispozici v IMIS – Dokumenty. 
- Představil aktualizovanou podobu Rozvojového fondu UJEP pro rok 2025 (podpora klíčových pracovníků, podpora 

příchodu nových klíčových pracovníků, podpora smluvního výzkumu). Doc. Raška doplnil vysvětlení fungování 
nových oblastí podpory (sabbatical). 

 
Dr. Chvátalová: 
- Informovala o změně v rozhodovací praxi NAÚ, kdy se při prodlužování platnosti akreditace v rozhodnutí NAÚ nově 

uvádí i datum právních účinků tohoto prodloužení. Nedochází tak ke zkracování doby akreditace.      
- Potvrdila, že UJEP uzavřela s UK dohodu o zajištění on-line katalogu kurzů vedoucích k zisku mikrocertifikátu, 

přičemž již dříve uzavřela dohodu s MUNI o zajištění ověřování pravosti mikrocertifikátu. Propojení IS/STAG 
s oběma systémy (katalog kurzů prezentovaný na studujnavs.gov.cz a mikrocertifikat.cz.) bylo úspěšně ověřeno.    

- Poděkovala za spolupráci, kdy se během krátkého času podařilo zrealizovat přípravu i spuštění webových stránek 
CCV UJEP a zajistit jejich průběžnou propagaci. Nový web (https://ccv.ujep.cz/) je dostupný přímo z hlavních 
stránek univerzity. 

- Požádala děkanku a děkany, aby ji informovali v případě, že by potřebovali, aby RpVH zasedala nad rámec 
naplánovaných zasedání (dne 19. 2. 2025 a 21. 5. 2025). 
    

Doc. Slavík 
- nepřítomen 
 
Doc. Raška 
- Informoval o Evropské univerzitní alianci (Run-EU) a předal harmonogram plánované návštěvy na UJEP dne 14. 

1. 2025. 
 
Doc. Chytrý 
- Informoval, že byly odeslány hromadné zprávy týkající se aktuálního stavu spisové služby a předal nové 

informace týkající se produkčního prostředí. 
- Připomněl, že od 1. 1. 2025 vešel v platnost nový Spisový řád včetně příloh (důležitá je zejména příloha č. 1 – 

Spisový a skartační plán). Zmínil, že některé dokumenty mají nyní nové spisové znaky. Při zakládání dokumentu 
je třeba u spisového znaku vybrat správný spisový a skartační plán (tedy ten, označený 2025).  

- Informoval o ověřování identity přes eDoklady. CI ve spolupráci se studijním oddělením REK úspěšně 
otestovalo ověření identity přes aplikaci eDoklady. Nyní bude CI kontaktovat jednotlivá studijní oddělení a 
provede instalaci a nastavení příslušných zařízení, včetně zaškolení obsluhy. 

- Zmínil finanční čerpání v rámci PPSŘ a informoval, že požádal garanty o odevzdání závěrečných zpráv v rámci 



 
 

 

PPROVŠ do 10. 1. 2025. 
- Upozornil, že elektronickým podpisem není ověřena pravost jakéhokoliv dokumentu (pro studijní oddělení). 
 
Doc. Balej  
Podal informace k projektům ESIF: 
Trojvýzva OP JAK: 1 projekt ESF a 2 x ERDF 

- projekt ESF – schválen, realizace od 1. 1. 2025 (např. Kompetenční centrum, kyberbezpečnost, 
internacionalizace, poradenské centrum, podpora zájemců o studium), 

- projekt ERDF – schválen bez krácení, realizace od 1. 11. 2024 (např. sportoviště a hala PF, areál Za Válcovnou, 
VIKS FSE, objekt H FSI, vybavení FUD), 

- projekt ERDF pro studenty se SP – schválen bez krácení, realizace od 1. 11. 2024 (např. výtahy a pokoje koleje, 
bezbariérové úpravy v Kampusu); 

 
OP JAK realizované: 

- RODOS, 
- Podpora učitelů, 
- Špičkový výzkum – 2 projekty PřF, 
- Výzkumné infrastruktury, 
- MATBIOMED, ESURET, MEDITECH; 
 

OP JAK připravované: 
- SHUV - z 5 žádostí v roli partnera (celkem 38 projektů) úspěšný projekt MU „Výzkum periferií pro posílení 

odolnosti české společnosti“ (136 bodů ze 150) – za UJEP zapojeny PřF (Dr. Hruška), FF (doc. Novotný) 
a PF (Dr. Makovský), 

- opakovaně podány DIGITECH – do MeS pro ITI, 
- MES – projekt PřF (Dr. Šimek) – řeší se nastalá situace stran doložení povinných formalit k podepsání právního 

aktu, 
- výzvy Výzkumné prostředí, Návraty (doc. Slavík), 
- výzva Občanské vzdělávání a výchova k demokracii – koordinace (FF, Dr. Bláha, dále FZS, PF, příp. další); 
 

OP ST strategické: obecně složitá situace se SFŽP a s charakterem projektů 
- RUR – proběhl zahajovací meeting, včetně Advisory Boardu – 26. 11. 2024, 

- schváleny upravené ŽoP a ZoR,  
- komunikuje se forma vykazování pracovněprávních vztahů, 

- GET – ve vazbě na nové GBERy ÚJV Řež upraveny rozpočty a doloženy přílohy potvrzující souhlasy s realizací 
aktivit projektu na pozemcích partnerů (SevEn) a užití vyprodukované energie ke spotřebě UJEP, 

- čekáme na návrh Rozhodnutí o poskytnutí dotace, 
- Green Mine – rekultivace prostoru lomu ČSA, Seven Inntech, partneři: VÚHU, ČZU a další – projekt v realizaci, 
- Synergys – geotermální vrty Litoměřice, Univerzita Karlova – změny v Rozhodnutí o poskytnutí dotace, 
- více informací ke strategickým projektům Ústeckého kraje viz https://www.rskuk.cz/opst-strategicke-projekty/, 
- více informací o aktuálních aktivitách v rámci projektu RUR  viz https://rur.ujep.cz/;   
 

OP ST VaV výzva: 
- vyhlášení „velké výzvy“ MATECH,  
- vyhlášení „malé výzvy“ v 1.Q roku 2025; 
 

NPO:  
- NPO 3. 2. 1 – konec 31. 12. 2024, 
- NPO 7.4 Podpora zelených dovedností FŽP, 
- (Ne)děláme z toho vědu – FŽP z MŽP; 

 
RSK - zasedala 11. 12. 2025 v novém složení (předseda – Mgr. Brabec), odstoupení od strategických projektů 
H2Triangle, DP Ústí (nákup H2 vozů), za Ústecký kraj zůstávají: GET, RUR, Synergys, GreenMine, TCUK, MAS, 
Lithium? 
 
Valná hromada ICUK (ÚK, KHK, UJEP) - proběhla dne 18. 12. 2024, schválena stávající výše členských příspěvků 
(za UJEP 500 tis. Kč). 
 
- Upozornil, že se s nárůstem objemu finančních prostředků získaných z ESIF zvyšuje i riziko realizace tzv. dvojího 

financování jedné aktivity (projektové oddělení a projektoví manažeři se snaží tomuto zabránit, ale v první řadě 
je nutné, aby toto riziko vnímali jednotliví zaměstnanci, kteří aktivity realizují), zároveň se zvyšuje počet 
zaměstnanců a je nutné toto vážit s ohledem na udržitelnost aktivit po skončení realizace projektu, a také případně 
s ohledem na navazující programovací období. 

 

https://www.rskuk.cz/opst-strategicke-projekty/
https://rur.ujep.cz/


 
 

 

Ing. Nergl  
- Informoval, že na UJEP nastoupil nový pracovník BOZP Miroslav Sábo.  
- Poděkoval za součinnost fakult při uzávěrkách na konci roku.  
- Sdělil, že stále na UJEP probíhá kontrola z Nejvyššího kontrolního úřadu a taktéž poděkoval za spolupráci. Kontrola 

by měla být ukončena do konce dubna 2025. 
 

Prof. Kolečková  
- informovala, že v probíhajícím přijímacím řízení evidují na FUD převis uchazečů do Bc studia napříč všemi ateliéry. 
 
Dr. Moc  
- Upozornil na rozpor mezi uzavřenými smlouvami o mezifakultní výuce a metodickým pokynem přijatým Radou pro 

vnitřní hodnocení UJEP ohledně mezifakultní výuky. Vyjádřil názor, že RpVH není oprávněna přijímat metodiku 
vyúčtování mezifakultní výuky a je tím porušován Statut UJEP, dle kterého je za finanční řízení fakult odpovědný 
děkan.  

- Doc. Koutský v reakci sdělil, že Rada je k tomu oprávněna, neboť jejím úkolem je zajišťování kvality a téma 
mezifakultní výuky souvisí s touto kvalitou. Dále sdělil, že děkani dle Statutu UJEP finančně řídí fakulty v souladu 
s Pravidly systému zajišťování kvality, které stanovuje právě RpVH, a proto k porušování statutu nedochází. 
Připomněl, že děkan však má právo na mezifakultní výuku nepřistoupit. 

- Dr. Moc s ohledem na to upozornil, že v případě aplikace příslušného metodického pokynu již od LS 2024/25 FSE 
zváží, že mezifakultní výuku ostatním fakultám přestane poskytovat. 

 
Doc. Kuráň  
- informoval, že FŽP získala spoluřešitelský projekt STREP – Zlepšený cyklus textilního odpadu – z dotačního titulu 

HORIZON. 
 

 
 Informace z jednání KolD FŽP 
1. Teambuilding studentů FŽP 
- Dr. Elznicová představila výsledky šetření mezi studenty, zaměřené na přínosy aktivity i její ekonomické 

zhodnocení. Náklady akce činí 70 tis. Kč z toho se sami studenti podílejí 30 tis. Kč. Náklady FŽP tak činí 40 tis. 
Kč. Dr. Elznicová navrhla, že finanční náklady na realizaci v příštím roce by mohly být částečně kompenzovány 
zvýšením příspěvku ze strany studentů.  

- Dr. Popelka zdůraznil, že teambuilding studentů je povinná exkurze v rámci povinného předmětu Úvod do studia 
ŽP a že patří mezi klíčové aktivity realizované fakultou, které významně přispívají ke snižování studijní 
neúspěšnosti. Konkrétní efekt je však obtížné kvantifikovat. Dr. Elznicová upozornila, že z kapacitních důvodů 
(ubytování, doprava) nelze akci realizovat pro všechny studenty. Dále upozornil na důležitost zapojení všech forem 
praktické výuky a nutnost zvážit efektivitu finančních prostředků. 

- Podrobnosti k dalšímu ročníku teambuildingu, včetně zapojení pracovníků, budou projednány na samostatné 
schůzce. 

 
2. Run-EU - 14. 1. 2025 
- UJEP se uchází o začlenění do asociace evropských regionálních univerzit (RUN-EU; https://run-eu.eu/). V rámci 

návštěvy představitelů aliance došlo k osobním jednání se všemi fakultami a jednání za FŽP se účastnili doc. 
Kuráň, doc. Krystyník, doc. Trögl a doc. Orava. Členství UJEP v alianci by významným způsobem přispělo k 
internacionalizaci celé univerzity a otevřelo by nové možnosti přeshraniční spolupráce. 
 

3. Příprava na MEP 
- MEP proběhne v termínu 11. - 13. 6. 2025.  

 
4. VŠ v ČR 
- Zaostávání VŠ, negativní jevy – viz bližší informace níže přiložené odkazy: 

- Nepotismus, neprůhlednost, inbreeding. Důvody, proč se čeští vědci nevrací z ciziny  
- https://ct24.ceskatelevize.cz/clanek/veda/nepotismus-nepruhlednost-inbreeding-duvody-proc-se-cesti-

vedci-nevraci-z-ciziny-356531 
- Konvalinka: Vysoké školy se bojí dělat nepopulární změny 

- https://plus.rozhlas.cz/konvalinka-vysoke-skoly-se-boji-nepopularnich-zmen-mohly-nabirat-mene-
doktorandu-9388676 

 
Mgr. Černý 
 Čerpání rozpočtu 2024: 

- v současné době se finišuje s účtováním projektů. Zatím vypadá, že vše se bez větších problémů zvládne. 
Provozní rozpočet fakulty je zatím v černých číslech. Finální výsledek bude znám na konci měsíce. 

 Plánování rozpočtu 2025: 
- po roční účetní závěrce tajemník zpracuje předpoklad potřeb centrálních středisek a z VedK a proděkany 



 
 

 

potřeby kateder a proděkanátů. To bude podkladem pro tvorbu rozpočtu, až ho MŠMT a rektorát zpracuje 
a poskytne fakultám údaje o zdrojích. 

 Bezpečnost UJEP OMC i BOZP: 
- nový pracovník BOZP M. Sábo, nástup od 1. 1. 2025. Již se zapojuje do řešení BOZP. V oblasti OMC (ochrana 

měkkých cílů) se dokončuje analýza budov/fakult, která bude poskytnuta vedení fakult. Již nyní jsou patrná 
některá slabá místa. Komise pro bezpečnost rektora bude poskytovat fakultám podporu. Plánuje se obsazení 
částečného úvazku bezpečnostního manažera UJEP. Jedno z prvních opatření bude pořízení a instalace 
systému včasné výstrahy KISS. Jde o celkovou změnu myšlení zaměstnanců UJEP v této oblasti. Nezbytná 
budou úvodní školení pro zaměstnance i studenty, průběžné kurzy a nácviky. Opatření jsou finančně 
nákladná, takže se budou realizovat postupně, jak se podaří zajistit zdroje. 

 Dislokace FŽP – budovy, prostory: 
- po jednání se zástupci fa ORLEN, je zřejmé, že nejpozději k 7/2025 dostane FŽP výpověď z prostor 

„Zámečku“. Výpovědní lhůta je 3 měsíce. Tzn., že je potřeba začít plánovat přesun nejpravděpodobněji během 
letních prázdnin. Možnosti jsou omezené na CPTO (přesuny jiných lab), budova KV (nutné drobné úpravy), 
případně ZÚÚL, pokud dojde k dohodě s vedením.  

- projekt OP JAK+, jehož součástí je i přestavba bývalé menzy v budově VIKS, byl schválen bez krácení. Podpis 
právního aktu je plánován na březen. Pak je možné vyhlásit VŘ na zhotovitele a následně na vybavení. 
Realistický odhad je, že prostor bude k dispozici na jaře 2026. Jedná se o cca 13 mil. Kč investic a 4 mil. Kč 
neinvestic. Spoluúčast FŽP je cca 190 tis. Kč.  

 Různé – Spisová služba: 
- tajemník potvrdil, že přechod na nový systém spisové služby je časově i mentálně náročný a navrhuje přiznat 

osobám (sekretářky a studijní odd.), které se tím zabývají mimořádnou odměnu. Dále upozorňuje, aby se přes 
„široký“ pohled na spisovou službu ze strany koordinátora CI, evidovaly pouze ty dokumenty, které jsou 
nařízeny, nebo skutečně nelze jinak. Je nadbytečné evidovat veškeré interní dokumenty. 

 
prof. Hejcman 
 Podán požadavek na větší flexibilitu při změnách schválených zadání BP/DP před jejich odevzdáním, 

a to zejména u terénně zaměřených prací. Dr. Popelka uvedl, že v odůvodněných případech je možné zažádat 
o změnu zadání. Tato změna však musí být podána a schválena nejméně 4 měsíce před termínem odevzdání 
práce. Současně upozornil na připravované změny v systému zadávání prací, kdy budou zadání do systému IS 
STAG vkládat výhradně pedagogové. V souvislosti se zadáváním prací upozornil VedKat na termín uvedený 
v harmonogramu fakulty, do kterého mají být na jednotlivých projednána témata BP/DP.  

 Podána informace ke konání 3. ročníku Česko-izraelské konference v Poslanecké sněmovně ČR – termín bude 
stanoven.  

- Upozorněno na chybně uvedený název fakulty na webových stránkách. 
 
Dr. Holcová 
 Strategické dokumenty – Plán RSZ FŽP UJEP v Ústí n. L. na období od roku 2021: pro rok 2025 byl předán 

k projednání VR formou per rollam a následně bude předložen ke schválení AS. V následujícím období budou 
předány podklady pro zpracování Hodnocení RSZ FŽP UJEP v Ústí n. L. na období od roku 2021: za rok 2024. 

 Hlasování o portfoliu EIZ na období od roku 2026 - vyjádření jednotlivých kateder byla předána s tím, 
že s ohledem na finanční možnosti UJEP budou upřednostněny zdroje, které byly v předchozím období efektivně 
využívány. 

 Podán požadavek na nastavení návaznosti DPP pro externí pracovníky na přelomu kalendářních roků, 
aby nedocházelo k přerušení přístupu do univerzitních systémů (STAG a IMIS). V této souvislosti byl požádán 
doc. Chytrý o prověření možností.  

 Hodnocení akademických pracovníků (HAP) - zadávání dat pracovníků bylo ukončeno k 15. 1. 2025. Nyní je 
systém zpřístupněn pro kontrolu ze strany nadřízených pracovníků. 

 Nastavení termínů „malých KolD“ – členy KolD byl stanoven termín jednání na první úterky v měsíci, v době od 
13 hod. 

 Informace o získání ocenění za publikovaný článek Dr. Kouteckého  - Cena Zlatka Kvačka, udělovaná ředitelem 
Ústavu geologie a paleontologie. 

 
prof. Janoš 
- Upozorněno na termín přijímacího řízení studentů do PhD SP „Environmentální chemie a technologie“, který je 

stanoven na 24. 1. 2025 a nutnost dokončení podmínek přijímacího řízení do dalšího AR. V souvislosti s tím Dr. 
Popelka upozornil, že komise pro přijímací řízení jsou schvalovány na celý akademický rok, což umožňuje 
navrhnout širší okruh členů a následně stanovit konkrétní komise pro jednotlivá přijímací kola. 

- Dále proběhla diskuze mezi členy KolD k nastavení počtu přijímaných studentů s ohledem na plánované změny 
financování v souvislosti s novelou VŠ zákona i s ohledem na nastavení „bezpečného minima“ počtu přijímaných 
studentů s ohledem na zachování akreditace PhD SP. Současný počet přijímaných studentů by byl finančně 
udržitelný pouze za podmínky jejich financování z projektů nebo za přispění partnerských institucí. Bylo 
dohodnuto, že pro následující akademický rok bude přijato po 4 studentech do PhD SP „Environmentální chemie 
a technologie“ a „Environmental and Biomaterial Sciences“ a 2 studenti do SP „Landscape reclamation and 



 
 

 

ecosystem services“. Opatření je stanoveno zatím na 1 rok. 
 
doc. Krystyník 
- Informace k přípravě veletrhu Gaudeamus (21. - 23. 1. 2023) a DOD (6. 2. 2023). 
- Návštěva představitelů univerzitní aliance – viz podrobnosti uvedeny výše. 
- K zápisu KolD je přiložen plán akcí na letošní rok – viz Příloha č. 1. 
 
Mgr. Novák 
- Dne 11. 1. 2025 pořádala KGI druhý ročník semináře „Geoinformatika v životním prostředí“, kterého se zúčastnilo 

téměř 60 osob, Podle ohlasů účastníků byl seminář opět velmi úspěšný. 
- Informace k novému projektu na KGI – TA ČR – „Geotundra - Analýzy prostorových dat jako praktický nástroj 

ochrany druhů a biotopů alpínského a subalpínského bezlesí pod vlivem globálních změn“, hlavní příjemce UJEP, 
řešitelka Dr. Müllerová. 

- Podána informace, že v období od 2. do 4. 1. 2025 nebylo v budově CPTO funkční topení v době výuky. Na příští 
rok je nutné, s ohledem na výuku, tuto skutečnost zohlednit při plánování provozu budovy. 

- Informace k pravidelnému termínu jednání AS FŽP, které se uskuteční dne 28. 1. 2025 - body a materiály 
do programu zaslat do 21. 1. 2025 do 14 hod.  

 
doc. Orava 
 Informace k novým nástupům do týmu KECHT: 

 akademičtí pracovníci/ce: 
◦ prof. Dr. Ing. Martin Kubal (prozatím 0,5 FTE z VŠCHT), který posílí výzkumná témata týkající se oběhového 

a odpadového hospodářství, včetně zapojení do výuky, 
◦ RNDr. Andrea Vernerová, Ph.D. (odborná asistentka – plný úvazek, z firmy Altium), která posílí analytickou 

sekci KECHT, včetně zapojení do výuky primárně v novém Bc SP „Udržitelnost obnovitelných zdrojů 
surovin“.  

 THP (pracovníci/pracovnice): 
◦ Helena Rausová (PA vedoucího KECHT), k 31. 1. 2025 ukončí PP stávající PA Mgr. Jana Zajíčková 
◦ Ing. Aleš Kašpárek (vědecko-výzkumný pracovník, skupina doc. Kuráně) 
◦ Ing. Zdeněk Neubauer (laborant, skupina doc. Kuráně) 
◦ Ing. Jan Snow (vědecko-výzkumný pracovník, skupina doc. Kuráně). 

 Od ledna 2025 má KECHT pouze jedno analytické pracoviště, a to Centrum pokročilých analytických technik 
(CPAT), Centre of Advanced Analytical Techniques (CAAT). Ke konci roku 2024 byla zrušena centra CADORAN 
a CPST: 
 vedoucí CPAT - doc. Dr. Ing. Pavel Kuráň, kontaktní osoba - RNDr. Andrea Vernerová Ph.D.  
 pověřenou osobou pro spolupráci se Zdravotním ústavem v UnL a zodpovědnou za tyto laboratoře je RNDr. 

Andrea Vernerová Ph.D.  
 laborantkou pro dané pracoviště je Petra Veronesi Dáňová 
 podán požadavek na aktualizaci www stránek reflektující organizační změny – proběhne v Q1/2025 

ve spolupráci s proděkankou Dianou Holcovou. 
 Informace k novým projektům na KECHT od 2025: 

 HORIZON-CL6-2024-CircBio-02-1-two-stage, STREP (Streamlined textile waste streams for recycling 
optimization); doc. Kuráň, 

 GA ČR, Povrchová chemická reaktivita oxidů ceru v environmentálně a biologicky relevantních reakcích; doc. 
Henych (UACH), Dr. Ederer (spoluřešitel FŽP UJEP), 

 INTERREG, Význam vodního vzdělávání v Polabí: IDEAL; Dr. Al Souki. 
 TA ČR, Robotizovaná automatizace delaborace vysloužilých Li-ion baterií; Dr. Wangle. 

 Probíhají přípravné fáze na případné stěhování pracoviště UniCRE (zámeček). Zodpovědné osoby: doc. Orava 
(ved. KECHT), doc. Kuráň (děkan) a Ing. Černý (tajemník). 

 Připomenuto, že lze plně využívat laboratoře Královy výšiny 5. patro. Bližší info u vedoucího KECHT nebo osob 
zodpovědných za jednotlivé laboratoře.  

 Podána informace, že od 2. 2. 2025 bude Ing. Tomáš Lank na zahraničním pobytu v délce 6 měsíců 
ve Španělsku, kde se bude zabývat odpadovým hospodářstvím. Výuka bude zajištěna online.  

 Informace garanta o PhD SP „Environmental and Biomaterial Sciences“:  
 oborová rada PhD SP „Environmental and Biomaterial Sciences“ (https://www.fzp.ujep.cz/ENVIBIO) vyjádřila 

nutnost aktivní propagace tohoto programu, který má potenciál přilákat perspektivní studenty. Již bylo 
projednáno s proděkanem doc. Krystníkem,  

 zástupci dvou ústavů AV (krom UACH, který je součástí akreditace) vyjádřili zájem o studenty/ky a spolupráci 
v tomto DSP. V lednu 2025 budou probíhat jednání -- doc. Orava (garant). Fyzikální ústav AV CŘ má již v tomto 
DSP dvě témata vypsána.  

 
Dr. Popelka 

- Předložen návrh harmonogramu na akademický rok 2025/2026 s upozorněním, že začátek akademického roku 
připadá na středu 1. 10. 2025. Bylo zdůrazněno, že UJEP je v tomto ohledu výjimkou, neboť na většině vysokých 

https://www.fzp.ujep.cz/ENVIBIO


 
 

 

škol začíná akademický rok již v září. Dále upozornil, že tímto uspořádáním AR přicházíme o pondělní a úterní 
výuku – možným řešením jsou dva návrhy, a to výuka ve dnech 22. a 23. 12. 2025, případně začátek výuky již 
od pondělí 29. 9. 2025. Druhý návrh je však problematický z hlediska organizace a zajištění společné mezifakultní 
výuky s PřF, FSE a FF. 

 Bylo upozorněno, že první týden v lednu 2025 byl výukový, přičemž zápočtový týden a zkouškové období začaly 
až od druhého týdne. Vzhledem k relativně krátkému trvání zkouškového období bylo doporučeno, aby vyučující 
zvážili možnost vypisování termínů zkoušek také v průběhu letního semestru. 

 Informace k přípravě rozvrhu na LS 2024/2025 – aktuálně je rozvrh téměř nasazen, kontrola ze strany pedagogů 
bude probíhat od 20. 1. 2025. 

 Byl podán dotaz na termín předání akreditačního spisu k nově připravovanému studijnímu programu „Udržitelnost 
obnovitelných zdrojů surovin“ – ke kontrole by měl být předán v následujícím týdnu. Zároveň bylo upozorněno, 
že zrušení Národního akreditačního úřadu (NAÚ) může ovlivnit termíny jednání a tím ohrozit akreditaci 
podávaného programu. Bylo doporučeno zvážit možnost předjednání a požádat o přednostní projednání 
akreditační žádosti na NAÚ. 

 Podán dotaz na prof. Hejcmana ohledně stavu přípravy akreditace studijního programu „Archeologie“ a míru 
zapojení Fakulty životního prostředí do výuky. Bylo potvrzeno, že zapojení FŽP bude pouze okrajové. 

 
doc. Trögl 
 Navrhnul jednání k přípravě závěrečné zprávy k projektu „Zelená“ – stanoven termín na 21. 1. 2025, před 

jednáním AS FŽP. 
 Podán návrh na změnu motivační směrnice – vyplácení odměn za články alespoň 2x ročně, s prvním výplatním 

termínem na začátku roku – bude projednáno na následujícím jednání. 
 
Diskuze: 
 Z diskuze nevyplynul žádný podnět. 

 
 
 

Termín dalšího jednání kolegia děkana: dne 11. 2. 2025 od 13:00 hod. 
 
Zapsala: Mgr. Diana Holcová, Ph.D. 
 
Schválil: doc. Dr. Ing. Pavel Kuráň, děkan FŽP UJEP v Ústí nad Labem dne 24. 1. 2025. 
 
 
 
  



 
 

 

Příloha č. 1 
 

 
Plán akcí 2025 

● LEDEN 
o 21.1. – 23.1. – GAUDEAMUS 2025 

▪ PVA Praha Letňany – prezentační akce studia pro středoškolské studenty 
● ÚNOR 

o 6.2. – DOD UJEP 2025 
▪ Každoroční akce za účasti všech kateder – hlavní prezentační akce zaměřená na studenty 

v prostoru UJEP 
● BŘEZEN 

o 18.3. – DEN RECYKLACE 2025 
▪ V rámci NPO NeVěda – akce pro střední a základní školy zaměřena na popularizace 

recyklace a celkově cirkulární ekonomiku – ve spolupráci s  
Dr. Kajánkovou 

● DUBEN 
o 2.4. – SPORTOVNÍ DEN REKTORA 

▪ Sportovní den pro studenty a zaměstnance 
o 9.4. – DEN KARIÉRY UJEP 

▪ Prezentace zaměstnavatelů a neziskových organizací na UJEP – žádaná účast 
spolupracujících firem FŽP, prezentace je pro letošní ročník ZDARMA (žádaná také 
prezentace neziskových organizací) 

o 10.4. – Krajské kolo Středoškolské oborové činnosti  
▪ Organizace KK SOČ v prostoru CPTO – pod vedením Bc. Veselého 

o 17.4. – SÁZÍME ZA(NA) ABSOLVENTY 
▪ Sázení stromů v okolí Ústí n/L – organizace OMaP 

o 22.4. – DEN ZEMĚ 2025 
▪ V rámci NPO NeVěda – Organizace druhého ročníku Fotosoutěže ke Klimatu a 

doprovodné přednášky – předpoklad spolupráce s PřF 
o 24.4. – 26.4. – TECHNODAYS CHOMUTOV 2025 

▪ Prezentační akce pro širokou veřejnost v prostorách divadla v Chomutově – účast všech 
kateder – možnost navázání spolupráce s prezentujícími se firmami a středními školami 

● KVĚTEN 
● ČERVEN 

o 5.6. – 7.6. – VELETRH VĚDY 2025 
▪ PVA Praha Letňany – prezentační akce pro širokou veřejnost zaměřená na propagaci 

vědy na UJEP 
o 13.6. – 15.6. – Státní kolo Středoškolské oborové činnosti 

▪ Hostitelem Gymnázium Teplice – účast UJEP jakožto hodnotitele posterové sekce – 
výhodné pro představení UJEP studentům z celé ČR 

o 16.6. – 20.6. – EKOKEMP UJEP 
▪ Týdenní studentská akce na naší fakultě pro vybrané studenty ze středních škol – pod 

vedením dr. Bůžka 
● ČERVENEC 

o 2 týdny – Příměstský tábor pro žáky základních škol 
▪ Akce konaná pod záštitou FŽP v externích prostorách za podpory projektu RUR – pod 

vedením dr. Holcové 
● SRPEN  

o Každou středu – PIKNIK NOBEL (6.8.; 13.8.; 20.8. a 27.8.) 
▪ Venkovní akce v AMF UJEP vždy od 18:00 hod – za nepříznivého počasí konání v AULE 

CPTO 
● ZÁŘÍ 

o Každou středu – PIKNIK NOBEL (3.9.; 10.9.; 17.9. a 24.9.) 
▪ Venkovní akce v AMF UJEP vždy od 18:00 hod – za nepříznivého počasí konání v AULE 

CPTO 
o 22.9. – BEN BEZ AUT 

▪ V rámci NPO NeVěda – pod vedením doc. Trögla 
o 26.9. – NOC VĚDCŮ 205 

▪ Téma zatím není stanoveno – bude známo v únoru 
▪ Velká propagační akce UJEP v prostoru kampusu – znovu plánujeme prezentaci 

v podobném duchu jako v roce 2024 
▪ Účast všech kateder 

 

https://gaudeamus.cz/praha
https://myjsmeujep.cz/den-otevrenych-dveri/
http://www.fzp.ujep.cz/neveda
https://www.pf.ujep.cz/cs/sportovni-den
https://www.soc.cz/
https://www.veletrhvedy.cz/
https://www.soc.cz/
https://www.nocvedcu.cz/


 
 

 

● ŘÍJEN 
o ??? 17.10. – 19.10. ??? – KRAJSKÉ KOLO EKOLOGICKÉ OLYMPIÁDY 

▪ V tuto chvíli není stanoveno místo konání CPTO? – účast pedagogů v hodnotících 
komisích 

● LISTOPAD 
● PROSINEC 

 
 
   
 


